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      Аннотация

    
        
          Целью настоящей выпускной квалификационной работы является исследование функций терминов и особенностей их функционирования на материале художественных текстов “The Final Diagnosis” А. Хейли, “One Flew Over the Cuckoo's Nest” К. Кизи, “The Citadel” А. Кронина, “Three Men in a Boat (To Say Nothing of the Dog)” Дж. К. Джерома. Задачи, которые решались в ходе исследования: 1.	Изучение теоретического материала по теме исследования;  2.	Изучение базового понятия «термин» и различных подходов к его определению; 3.	Определение основных функций термина и специфических функций в художественном тексте;  4.	Анализ терминологических единиц и определение их функций в обозначенных произведениях; 6.	Определение частотности употребления терминов в анализируемых произведениях посредством использования программы Compleat Lexical Tutor.  В работе даны общие понятия о термине, изучены его базовые функции и признаки; выявлены основные функции термина в художественном тексте на современном английском языке; проанализированы особенности функционирования медицинских терминов в четырех художественных текстах; определена частотность употребления проанализированных терминов.
        

        
          The purpose of this final qualifying work is to study the functions of terms and the features of their functioning on the material of the fictional texts” The Final Diagnosis "by A. Haley,” One Flew Over the Cuckoo's Nest" by K. Kesey,” The Citadel "by A. Cronin,” Three Men in a Boat (To Say Nothing of the Dog)" by J. K. Jerome.  The research set the following goals:  1. Study of theoretical material on the research topic; 2. Studying the basic concept of "term" and various approaches to its definition; 3. Determination of the main functions of the term and specific functions in the fictional text;   4. Analysis of terminological units and definition of their functions in the works “The Final Diagnosis” A. Haley, “One Flew Over the Cuckoo's Nest” K. Kesey, “The Citadel” A. Cronin, “Three Men in a Boat (To Say Nothing of the Dog)” by J. K. Jerome; 6. Determination of the frequency of use of terms in the analyzed works by using the Compleat Lexical Tutor program. The paper gives general concepts about the term; studies its basic functions and features; identifies the main functions of the term in a fiction text in modern English; analyzes the features of the functioning of medical terms in four fictional texts determines the frequency of use of the analyzed terms.
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